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Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-a alapján kér-

dést kívánok feltenni

Varga Mihály
nemzetgazdaságiminiszterúrnak

„Valóban a multik szervezik az adócsalást? ”

címmel.

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert e tárgykörben a Kormány tagjai

közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóhírek szerint 2011-ben Horváth András volt adóellenőr arról tájékoztatta Rogán Antal (Fidesz)

képviselőt, a gazdasági bizottság elnökét, hogy „A jelenleg több régióban is folyamatban lév ő ki-

sebb-nagyobb ellenőrzési projektek adatai arra mutatnak rá, hogy a multi nagykeresked ők nem pasz-

szív, megtévesztett szereplői az adókötelezettséget jogszerűtlen módon csökkentő és/vagy ÁFA visz-

szaigénylést eredményező űgyleteknek, hanem azok tudatos résztvevői, sőt aktív szervezői is”.

Ezzel ősszefűggésben Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25.) 7. cikkében biztosított jogom-

mal élve az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alap-

ján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :

1. Folytatott-e olyan ellenőrzést az adóhatóság, amelynek eredménye szerint bebizonyosodott ,

hogy egy multinacionális társaság Magyarországon tudatosan részt vesz az áfacsalások meg-

szervezésében?
2. Ha (az 1 . kérdésre adott válasz) igen, az adóhatóság folytatott-e további vizsgálatokat anna k

felderítése érdekében, hogy vannak-e más, adócsalásban hasonlóképpen érintett multinacio-
nális társaságok? Milyen eredményre vezettek ezek a vizsgálatok?

Írásbeli kérdés



3 . Ha (az 1. kérdésre adott válasz) nem, mi indokolja, hogy az adóhatóság nem vizsgálja a mul-

tinacionális társaságok adóelkerülésben játszott szerepét ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2013 . november 28 .

Dr. ózsa István

országgyűlési képviselő
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